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Protokół Nr 5/2011 

z posiedzenia Komisji Biudżetowo-Gospodarczej i Rolnictwa Rady Gminy 

Poświętne, które odbyło się w dniu 18 kwietnia 2011 roku w godzinach  

12.
35

- 16.
45

 

 

Posiedzeniu przewodniczył radny Marian Grzegorski Przewodniczący Komisji, 

powitał zebranych radnych – lista w załączeniu do protokołu oraz Przewodniczącego 

Rady Gminy obecnego na posiedzeniu komisji. 

Zaznaczył, aby biuro rady powiadamiało merytoryczne osoby o uczestnictwie w 

posiedzeniu komisji z takim wyprzedzeniem, aby mogły przygotować się do 

uczestnictwa w posiedzeniu. 

Przedstawił poniższy porządek stwierdzając, że komisja jest głównie wyjazdowa. 

1. Ocena stanu utrzymania czystości i porządku w gminie. 

2. Ocena stanu dróg po okresie zimowym oraz terenów zagrożonych podtopieniami po 

spływie wód zimowych - wyjazdowa 

3. Sprawy bieżące. 

Na posiedzenie przybył pan Stanisław Barul, który omówił stan utrzymania czystości i 

porządku w gminie w szczególności kwestie związane z usuwaniem śmieci i 

segregacją odpadów komunalnych – pisemna informacja w załączeniu do protokołu. 

Radni podjęli dyskusję  związaną z przedstawioną informacją. Omawiano możliwości 

zabezpieczenia terenu przed tworzeniem dzikich wysypisk śmieci. Pan Barul dodał, że 

stan ilościowy pojemników na śmieci nie zmienił się. Na terenie gminy zlokalizowano 

10 przydomowych oczyszczalni ścieków oraz szczelne szamba, które zostały 

zinwentaryzowane. Firma HAK odbiera odpady selektywne bezpłatnie. Radny 

Kacprzak stwierdził, że aktualnie z firmą HAK nie ma żadnych problemów odkąd 

wywozem zajmują się pracownicy firmy pochodzący z terenu gminy. Przewodniczący 

Komisji dodał, że wielu mieszkańców jak również osób przybyłych wyrzuca śmieci do 

pojemników ustawianych przez gminę czy parafię. Pan Barul dodał, że gmina 

uczestniczy w akcji sprzątania świata. 

Przewodniczący Rady Gminy odnosząc się do stwierdzenia radnego Grzegorskiego 

przeprosił za bledy popełnione przez biuro rady obiecując efektywniejsze działanie 

biura. Ponadto poruszył wnioski wynikające z zebrań sołeckich zgłaszane przez 

mieszkańców a dotyczące stanu dróg jak i przepustów w przydrożnych rowach. 

Przewodniczący komisji oznajmił, że obecnie komisja udaje się w teren celem lustracji 

stanu dróg gminnych. 

O godzinie 13 komisja udała się w teren. 

 

Podczas wizji lokalnej komisja ujawniła następujące nieprawidłowości: 

1. Droga gminna Poręby-Iły wymaga naprawy nawierzchni na całej długości, 

2. Droga asfaltowa od Iłów do Zanartu wymaga naprawy powierzchni – dziury w 

nawierzchni. 

3. Znaki kierunkowe (sierżanty) na drodze do Zanartu wymagają poprawnego 

ustawienia, 

4. Uzupełnić nawierzchnię drogi w Pomykowie oraz usunąć doły za Pomykowem 

powodujące podczas opadów deszczu brak możliwości przejazdu oraz podjąć 
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negocjacje z Nadleśnictwem Opoczno w sprawie wykupu odcinka drogi do Pomykowa 

biegnącej przez grunty Nadleśnictwa. 

5. Droga biegnąca nad błotami wymaga naprawy nawierzchni – zarównanie dołów, 

6. Wykonać wjazd   na łąki  państwowe położone na błotach brudzewskich, 

7. Naprawić nawierzchnię drogi gruntowej na końcu Brudzewic Kolonii w stronę błot, 

8. Poprawić nawierzchnię drogi od Brudzewic Kolonii do Brudzewic (nad lasem), 

9. Poprawić drogę od pana Sroki do pana Podlaska na Parceli, 

10.Naprawić mostek na drodze do Iłów – stan obecny zagraża bezpieczeństwu ruchu 

drogowego, 

11. Naprawa nawierzchni drogi asfaltowej w Małoszycach, 

12.Naprawić nawierzchnię drogi w Małoszycach-Za Krzakami poprzez  zasypanie 

dołów tłuczniem, 

13. Zwrócić się pisemnie do Starostwa o usunięcie wybrzuszeń na drodze powiatowej 

w Wólkach –Wysmyk, 

14. Droga gruntowa nad lasem w Gapininie tzw. górna wymaga usunięcia dołów, 

15.Nawierzchnia drogi od Wólek do Mysiakowca wymaga naprawy, 

16.Nawieźć tłucznia na drogę w Mysiakowcu od asfaltu w stronę pana Błąkały i 

Sobczyka –wyrównać doły, 

17. Uzupełnić barierkę za mostem w celu likwidacji dodatkowego zjazdu z mostu, 

18. Udrożnić przepusty na drodze do Łęga ( Mysiakowiec), 

19. Utwardzić drogę do pól w Mysiakowiec Kępa, 

20. Poprawić przepust na drodze do Rzeczycy ( dziury w nawierzchni), 

21. Naprawa przepustu w drodze asfaltowej w Stefanowie, 

22. Usunąć wybrzuszenia asfaltu na drodze gminnej w Stefanowie – zagrożenie dla 

bezpieczeństwa ruchu drogowego, 

23. Uzupełnić braki w nawierzchni drogi przez Anielin, 

24. Naprawić przepust w drodze koło pana Bartosa – Anielin, 

25. Uzupełnić braki tłucznia na drodze w Anielinie na odcinku od asfaltu do lasu, 

26. Naprawa nawierzchni i uzupełnienie braków na drogach w kierunku pana 

Szporaka i do Porąb przez pola w Studziannie, 

27. Nawieźć tłucznia na drogę w kierunku łąk do sadu obok pana Kózki w 

Studziannie, 

28 Poprawić nawierzchnię drogi jabłonkowej. 

Komisja stwierdza, że stan dróg w miejscowościach Buczek, Dęba i Dęborzeczka jest 

bardzo dobry. 

O godzinie 16.45 przewodniczący komisji radny Grzegorski podziękował radnym i 

zamknął posiedzenie komisji. 

Przewodniczący Komisji Budżetowo-  

         Gospodarczej  i Rolnictwa 

Protokołował      

 

Bolesław Kośka             Marian Grzegorski 
 


